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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

14.2.2023 - Hlávkova kolej

zápis provedl:  Pavel Mašinda

začátek zasedání: 19:08

Prezidentka Markéta Jirmanová vítá přítomné a přistupuje ke schválení programu.

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání doplněný o bod Nové ceníky SÚZ (vede: Š. Tichý typ:

informace čas: 10 min.)

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Informace o festivalu Lesamáj (vede: O. Váňa, typ: informace, čas: 10 min.)

6. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

7. Schválení Stanov klubu zaČVUTění (vede: M. Haniš, typ: hlasování, čas: 10 min.)

8. Žádost o schválení PR rozpočtu a telefonů pro Centrálu na rok 2023 (vede: M.
Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)

9. Nové ceníky SÚZ (vede: Š. Tichý typ: informace čas: 10 min.)

10. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

11. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

12. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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Usnesení 2023-02-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 14.02. 2023 zaslaného do konference Parlamentu dne 14. 02.

2023 v 19:04 včetně bodů zaslaných po předkládací lhůtě.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (P. Dvořák): Není nic nového, většina centrály je na dovolené. Představenstvo

bude až 20. 2.

Pod-O-Lee (L. Novotný): Skončilo sluníčkové období a byla zvolena nová předsedkyně –

Kateřina Pilná. Doufá, že klub předá tak jak by měl být. Pokračuje přestavba čajovny, po

zavření jednoho dělníka a jiném nacenění druhým dělníkem. Pokud nějaký klub potřebuje

smlouvu o dílo tak Pod-O-Lee poskytne. Dále se upravuje výročka.

Buben (): Nikdo není přítomen.

Masařka (): Nikdo  není přítomen.

Sincoolka (M. Čáp): Nic není nového, ve čtvrtek bude zasedání a budou se vypisovat volby

na nového zástupce koleje.

Hlávkova kolej (M. Dendis): Také se nic nestalo, chystá se aktualizace serverů a zlepšení

konektivity, žádné akce se neplánují.

Orlík (): Nikdo není přítomen.
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Fakultní klub BION (M. Verbovský): Proběhlo pouze představenstvo a dokončuje se

projekt přestavby místnosti na jedné z kolejí. Bude se kupovat pár switchů. Dále plánují

teambuildingy, ples a majáles.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (P. Mašinda): V eFDrivu se v lednu nic zásadního nestalo, proběhla pouze schůze

představenstva s vedením fakulty a probíhají snahy větší spolupráci mezi nimi.

BEST (V. Fišer): Přípravy jsou v plném proudu na Hackathon a připravuje se také regionální

meeting s dalšími pobočkami.

FIT++ (D. Lysenko): Skončilo zkouškové a bylo zvoleno nové představenstvo. Představuje

nového člena představenstva, který bude v budoucnu delegátem. Připravuje se FIT párty

ISC (Thanh Hung Le): Proběhl teambuilding vedení. Začal orientation week, ve středu je

párty v klubu P.M.

STOH (): Nikdo není přítomen.

Klub Čajovna (V. Lepič): Přes zkouškové bylo až na výjimky zavřeno, za týden se otevírá v

normálním provozu. Dokončila se rekonstrukce salónku a před začátkem semestru bude

schůze aktivních členů.

+/-FEL (M. Šťastný): Byl ustanoven nový předseda klubu v kooperaci s KK. Žádné nové

akce nejsou. Obnovují se pravidelné aktivity jako deskohry.
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zaČVUTění (M. Haniš): Probíhá Winter edition, k tomu se plánuje akce na desítce k novému

semestru. Proběhlo představenstvo a upravovaly se stanovy, na jaro a léto se plánují další

sportovní aktivity.

GALIBI (P. Král): Naplánovali se pravidelné akce, na konci měsíce například deskovky a

poté bowling, rádi by některé akce dělali spolu s ostatními kluby, aby je poznali.

Engineers Prague (T. Petrášek): (Zástupce si spletl kolej a jel do Dejvic)

ESC (): Nikdo není přítomen.

Křesťanský klub (Králik D.): Zástupce klubu dorazil v pozdější části schůze.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

AS je v nové sestavě, to znamená obměnu 15 zástupců. Přešlo se na nový volební systém,

můžete se těšit na každoroční volby na fakultách.

Velkým tématem v AS je Bubenečská kolej, do patnáctého by měli dostat písemnou

zprávu a dále proběhne schůzka s odborem výstavby.

Druhým tématem je zvyšování kolejného. Dále jsou na čtvrtek pozváni všichni děkani,

protože se řeší navýšení ubytovacího stipendia. Zaznělo, že bude cílená podpora pro ty, co

to potřebují, to se však nestalo. Děkani toto usnesení nenaplnili. Za Senátory to musí jít

ruku v ruce se zdražováním, protože to může pro studenty znamenat riziko

nedostudování.

Další téma, které se bude řešit s děkany je revitalizace kolejí. V plánu je rekonstrukce

bloku 12 na Strahově, ta by měla proběhnout na jaře. Na další peníze z ministerstva si teď

SÚZ nesáhne. Kompletní vybavení pokojů na Strahově vychází na 30 mil. Kč na blok. SÚZ

připravuje scénář, jak na to zařídit půjčky.

Fakulty mají na fondech spoustu peněz. Bude se řešit, aby děkani půjčili peníze SÚZu,

avšak děkani toto odmítají. Cílem je ušetřit peníze SÚZu z úroků.

Řešil se fond studentských projektů a je slíbeno, že FSP se navýší z 1,5 mil Kč na 2 mil. Kč.
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Na čtvrteční schůzku bude pozván i nový zástupce RSS.

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Přebíráme a učíme se, co to jde, pracuje se na tom. Omlouváme se, že ze

začátku to může trošku drhnout. Děláme, co můžeme.

Řeší se nová várka mikin a domluvilo se datum jarního výjezdka. Bude o víkendu 12. 5. -

14. 5.

Š. Tichý: Připomíná hlášení o stavu klubu od Masařky, Orlíku, Bestu, Stohu, ESC, FIT++ a

+-FEL. Bez tohoto nemůžeme udělat rozpočet. Týká se to také odvodů, na které se také

blíží deadline. Výroční zprávy se musí udělat do konce měsíce.

M. Jirmanová: Byl odpozastaven klub BION.

5. Informace o festivalu Lesamáj (vede: O. Váňa, typ: informace, čas: 10

min.)

J. Priškin: Představuje se a oznamuje že letos přebírá vedení festivalu Lesamáj.

Lesamáj je hudební festival zdarma pro ocenění studentů v kampusu. Každý spolek se

může na Lesamáji prezentovat. Dále představuje náplň programu.

M. Haniš: Bude headliner?

J. Priškin: Máme vybrané 3 kapely ale plánujeme jich celkem 7, kapely se dozvíte později.

6. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Š. Tichý: Promítá zápis z lednového zasedání, mluví o drobných změnách v zápisu.
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Odchází delegát ze Sinkulky OHP:12 ->11

Usnesení 2023-02-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 12. 1. 2023 zaslaného do konference Parlamentu dne 14. 02.

2023 v 19:40.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

Přichází delegát ze Sinkulky OHP: 11 ->12

7. Schválení Stanov klubu zaČVUTění (vede: M. Haniš, typ: hlasování, čas:

10 min.)

Došlo k závěru, že se situace na +/-FEL může stát taky, takže zasedání představenstva

může svolat jakýkoliv člen a nejen předseda. Autocorrect si trochu hrál se stanovami,

takže je tam pár chyb, ale legislativní komise to schválila. Jednací řád je v řešení a snad ho

bude schvalovat na příštím zasedání parlamentu.

Schůzi může svolat i člen představenstva má-li podporu alespoň dvou členů. Tento fuckup

ve stanovách není jen u nás a +/-FEL, protože všichni opisujeme ze stejného, takže i

ostatní kluby by se na toto měli připravit, aby se nestala podobná situace jako s +/-FEL.

Usnesení 2023-02-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje stanovy klubu zaČVUTění ve znění

zaslaném do konference parlamentu 7. 2. 2023 ve 12:31.

OHP: 12; 11:0:1 – Usnesení bylo přijato
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8. Žádost o schválení PR rozpočtu a telefonů pro Centrálu na rok 2023
(vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Tento bod jsme přidali, protože nemůžeme nechat schválit rozpočet, ale
potřebujeme z něčeho fungovat, proto bychom chtěli požádat o schválení alespoň části
rozpočtu. Tento postup je totožný s minulým rokem, včetně částek. Až se bude dělat
finální rozpočet tak se to může upravit.

D. Lysenko: Co se nevyčerpá se někam převede nebo vrátí?

Š. Tichý: Ne zůstane to na centrálníckém účtu.

M. Haniš: Na co jde PR rozpočet?

M. Jirmanová: Jde to na PR předměty, jako například akce Vítejte na ČVUT a letáčky na
tyto akce atp.

M. Čáp: Na co je částka na telefony?

M. Petráň: Centrála má k dispozici SIM karty. Například Sinkulka si platí tarif s
minimální částkou. Ostatní to stojí víc, proto 8000 Kč.

L. Novotný: Můžete se podívat do rozpočtu klubu za co kolik je, je to vše shrnuto v
mailu.

Přichází delegát Engineers Prague OHP: 12 ->13
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Usnesení 2023-02-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje PR rozpočet a rozpočet na

telefony pro Centrálu na rok 2023 zaslaný do konference parlamentu 12. 02. 2023 v

11:43.

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato

9. Nové ceníky SÚZ (vede: Š. Tichý typ: informace čas: 10 min.)

Š. Tichý: Je to nová informace. SÚZ z důvodu navýšení cen, není schopen sestavit bez

schodkový rozpočet bez navýšení. Proto chtějí zdražit kolejné plošně o 15 %. Bude se to

probírat s vedením fakult, rektorátem i SU. Toto navýšení by mělo zaručit, že SÚZ bude

fungovat bez problémů a měly by být i peníze (10-20 mil. Kč) na rekonstrukci objektů. Bez

tohoto “finančního polštáře” si nemohou rekonstrukce dovolit. SÚZ platí 4,27 Kč za kWh.

Chtějí také zavést paušální placení elektřiny na kolejích.

Byla otázka, jestli SÚZ na základě vyššího rozpočtu použije přebytečné peníze pro zlepšení

života studentů, s čímž ředitel Vodička souhlasí.

J. Sláma: ČVUT kupuje energii a tu následně přeprodává studentům, cena je vysoutěžená

na 3 roky. ČVUT skončila fixace na konci minulého roku, od teď se cena bude aktualizovat

každý měsíc. SÚZ není distributor energie, takže nesmí mít ani korunu z přeprodeje

energie.

Ceny za energie začínají klesat, takže se může stát, že když ceny klesnou tak v ceníku

bude vyšší cena než za kolik SÚZ nakupuje. Byly by to jednotky korun, ale zároveň je to

nelegální prodej energie. Jediná možnost, jak tomu předejít je paušální platba za energie,

ta bude korelovat s cenou energií.
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Ředitel slibuje senátu, že přebytečné peníze budou použity ke zvelebování života

studentů, avšak od jeho nastoupení přebytek peněz nebyl.

M. Haniš: Kdyby víc peněz šlo do studentů, může si to SÚZ dovolit?

Š. Tichý: Ano, je to pozitivní scénář, kdyby například zlevnili suroviny v gastru.

M. Kochman: Řeší se, že se vrátí závora na Strahově. Plánuje se něco na buzeráku?

P. Dvořák: Museli by se první zavřít a kamerovat kuchyňky, ale závora je dost

nerealistická.

Probíhá diskuze Silicon Hillu na téma závora.

D. Lysenko: Ve čtvrtek bude tedy schůzka s panem Vodičkou. Může přijít kdokoliv?

J.Sláma: Schůze komise bude, ale není veřejná.

Probíhá diskuze k tomuto tématu, navrhuje se řešení daného tématu Radou studentských

samospráv.

L. Novotný: Ze strany studentů bylo podnětů hodně, ale pokud druhá strana nechce

poslouchat tak nemusí, my jsme pouze poradní orgán. Argumentace pana ředitele je

nedostatečná.

Fakulty by měli více podporovat svoje studenty přes SÚZ.

Cena kolejného by se měla přepočítat na metr čtvereční.

O. Váňa: Buďte rádi, že se nezdražuje o 50 % jako na VŠE.
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M. Kochman: Od kdy ceník platí?

M. Jirmanová: Platí od 01. 03. 2023. Navrhuje vytvoření usnesení a odhlasování

stanoviska SU, k této situaci.

Probíhá diskuze, jestli vytvořit usnesení nebo raději tlačit na zastavení.

M. Šťastný: Navrhovali jsme pozdržení a pan Vodička odvětil, že se tedy zdraží o 20 %.

P. Dvořák: Na Silicon Hillu toto není vítané. Navíc renovace nejsou na všech místnostech

potřeba, takže tam není třeba utrácet.

M. Kochman: Mělo by se přesně stanovit co se musí renovovat.

M. Jirmanová a Š. Tichý: Navrhují tedy následující usnesení:

Usnesení 2023-02-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT projednal Návrh nových ceníků na kolejích

ČVUT od 1. 3. 2023, který byl poslaný do konference parlamentu po předkládací lhůtě dne

14. 2. 2023 ve 20:37. Tímto apeluje na děkany fakult, aby finančně podpořili obnovu kolejí,

a zároveň, aby se SÚZ zavázal k investicí případných přebytků do obnovy kolejí a užší

komunikaci s kolejními kluby v této problematice. Studentský Parlament Studentské unie

ČVUT do budoucna žádá o dřívější konzultace v těchto záležitostech.

OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato
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10. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

M. Jirmanová: V tuto chvíli Ivana Dvořáková dodělává s panem prorektorem Holým změnu

názvu členství, to by mělo být v pohodě. Dodatek by se tedy mohl podepsat do konce

června. Poté bychom rádi začali pracovat na samotné nové Rámcovce. Založí se nová

pracovní skupinka, která bude otevřena všem a ze základu v ní bude viceprezident a

prezident + budou přizváni bývalí prezidenti a každý kdo bude mít zájem.

Š. Tichý: Budeme informovat až se bude skupinka tvořit.

11. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

Š. Tichý: Má Silicon Hill nové informace k uprchlíkům na Strahově?

P. Dvořák: Nic se nezměnilo, měli bychom si schválit postup abychom mohli uprchlíky

zaregistrovat do klubu a dát jim nějaké administrativní členství. Máme přímý kontakt na

koordinátorku uprchlíků z Ukrajiny v ČR.

12. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Čáp: Jak to dopadlo se čtyřkorunovým fondem.

L. Novotný: Řešilo se, že by se nadefinovalo, co a jak se bude čerpat, ale asi se to vrátí ke

starému formátu a bude se apelovat, aby se částka zvedla společně s kolejným. Zároveň

by se teď měly řešit slevy na ubytování pro aktivní členy. Ředitel je tomu nakloněn, pokud

by nebyl, můžeme mu vyčíslit kolik by ho stálo, kdyby si všechno dělal sám.
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Zamyslete se nad tím, kdo by měl dosáhnout na slevu. Pokud slevu dostane na Sinkulce

představenstvo a na Strahově všichni aktivní tak by to nebylo vyvážené, musí se to

korigovat.

M. Čáp: Ze čtyřkorunového fondu lze teď čerpat?

L. Novotný: Ano, šlo to do mailu RSS a asi to bude i v zápisu. Pokud máte něco do toho

fondu tak to tam dejte a do červa by to mělo být. Na mailu mají kluby informaci kolik ve

fondu mají, po odchodu paní ekonomky lze schválit i například pípa.

Posledním bodem L. Novotného je, že bude brzy odvolán z pozice delegáta a loučí se s

parlamentem.

O. Váňa: Informuje o schůzce projekťáků, která proběhne příští úterý. Týká se to hlavně

velkých akcí.

M. Jirmanová děkuje hlávkově koleji za hostování a informuje o konání příštího

parlamentu dne 9. 3. 2023 na Sinkuleho koleji.

M. Jirmanová ukončuje zasedání parlamentu v čase 20:58.
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